
 
 
 

MENINGSVORMENDE RAAD I        2 november 2017  ACTIELIJST (CONCEPT) 
 
De vergadering kunt u hier terugkijken 
 

Nr Onderwerp Actie 
 

1. Opening 
 

Aanwezig:  
Voorzitter: Berry Dors 
Griffie: Petra van der Poel 
 
Samen Beter Nieuwkoop: Remco Hendriks, 
Lizet Keijzers, Marco Slinger, Leo Visser 
Fractieassistenten: Robert van der Jagt, 
Saskia Poen 
 
CDA: Nicolette Oosterhof, Kees Egberts,  
Leon Zoet 
 
Natuurlijk Nieuwkoop: Pien Schrama,  
Jan Tersteeg 
Fractieassistent: Joke van Boxtel  
 
VVD: Jan Hardenberg, Quinten van Dobben, 
Tom de Kleer 
 
Fractieassistent: Donja Kooman 
 
D66: Marco Oehlenschläger 
Fractieassistent: Tom van den Braak 
 
SGP-ChristenUnie: Elias van Belzen 
Fractieassistent Mariska van Buren-Gorissen 
 
Fractie Mur: Leen Mur 
 
Collegeleden: Guus Elkhuizen, 
Annette Pietersen, Paul Platen 
 
Ambtelijke ondersteuning: Ronald van Velzen  
(bij agendapunt 3), Cees Tas (bij agendapunt 
5), Freke Kerkvliet (bij agendapunt 7). 
 
Inspreker: Mevrouw Yvonne Wakker 
 

   1A. Inspreker mevrouw Wakker over een 
niet geagendeerd onderwerp 
 
 

Mevrouw Wakker vindt haar huurwoning een 
bouwval en somt een aantal gebreken op. 
Gesprekken met woningbouwvereniging 
leveren niets op en ze vraagt aan de raad 
waarom bouw- en woningtoezicht niets doet. 
Ze verzoekt om onderzoek te laten doen aan 
haar huurwoning en de verhuurder aan te 
spreken op zijn verantwoordelijkheid. Er is 
een manco in de wet; huurders kunnen 
nergens meer heen met hun klachten. 
 
                                                 (tot 20.15 uur) 

2.  Vaststellen agenda  
 

Ongewijzigd vastgesteld. 
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3. Raadsvoorstel Verordening 
Bedrijveninvesteringszone (BIZ) 
Reghthuysplein e.o. 
B&W stelt de raad de verordening BIZ 
Reghthuysplein  e.o. vast te stellen en 
geen perceptiekosten in rekening te 
brengen. 
 

Er zijn vooraf technische vragen gesteld door 
Natuurlijk Nieuwkoop; de antwoorden staan in 
iBabs. 
 
Wethouder Platen en Roland van Velzen 
geven antwoord op vragen en opmerkingen 
over:  

• Ondernemersfonds versus BIZ; 
Ondernemersfonds is besluit van de 
raad en dan ook eventueel 
verrekening 

• Bezwaar en beroepsmogelijkheden; 
officiële peiling moet voldoen aan de 
wettelijke criteria 

• Onderzoek VON is bezig zit er een 
tijdsdruk op dit voorstel; VON heeft 
meer tijd nodig dan 1 januari 2018 

• Hoe zijn grenzen bepaald van dit 
gebied; aaneengesloten gebied en 
vast voor 5 jaar  

• Het betreft hier een ‘Ondernemers 
BIZ’. Eigenaren stemmen niet mee en 
worden niet belast. Bij een leegstaand 
pand geeft de wet een mogelijkheid 
om wel de eigenaar te belasten. Deze 
eigenaren stemmen ook mee in de 
draagvlakmeting. 

• Reghthuysplein en Kennedyplein; BIZ 
is gericht om kwaliteitsimpuls te 
geven daarnaast actie om toekomst 
met elkaar te verkennen. 

• Draagvlakmeting op tijd klaar; dat is 
voorwaarde om 1 januari 2018 te 
starten. 

 
Discussiepunt is: 

• is wachten op VON 
(ondernemersfonds gemeente-breed) 
niet beter om goede afweging te 
kunnen maken 

 
Reactie wethouder Platen: ondernemersfonds 
van een andere orde dan BIZ.  
 
De raad heeft voldoende informatie om een 
besluit te nemen. Het wordt een 
discussiestuk in de volgende 
besluitvormende raadsvergadering op verzoek 
van CDA en Natuurlijk Nieuwkoop. 
 
                                                   (tot 20.45 uur) 

4. Raadsvoorstel Landelijk Gebied 
Nieuwkoop - nieuw besluit inzake 
bestemmingsplan m.b.t. Hogedijk 3 
Zevenhoven 
B&W stelt de raad voor om het raadsbesluit 
van 3 november 2016 (2016-110) voor het 
perceel Hogedijk 3 te Zevenhoven te 
herroepen en een nieuw besluit te nemen, 
inhoudende dat aan de woning en 
bijgebouwen de bestemming ‘wonen’ en 

De raad heeft het eerdere voorstel hierover in 
zijn vergadering van 14 september 2017 
teruggegeven aan B&W. 
 
Wethouder Platen geeft antwoord op vraag 
over: digitalisering op ‘ruimtelijke plannen’ en 
de tekeningen. 
 
De raad heeft voldoende informatie om een 
besluit te nemen. Het wordt een hamerstuk in 
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‘tuin – onbebouwd’ worden toegekend in 
plaats van de bestemming ‘recreatie’ 
overeenkomstig de bij dit voorstel 
behorende visuele weergave. 
 

de volgende besluitvormende 
raadsvergadering. 
 
                                                   (tot 20.50 uur) 

5. Raadsvoorstel Beheer- en Beleidsplan 
Wegen 2017-2021 
B&W stelt de raad o.a. voor: (1) Het 
beheer- en beleidsplan wegen 2017-2021 
vast te stellen; (2) Het budget voor regulier- 
en klein onderhoud te handhaven op € 
320.062; (3a) De jaarlijkse storting in de 
voorziening Wegen te handhaven op € 
1.220.000,-; (3b) En daarnaast een bedrag 
beschikbaar te stellen van € 1.420.000,- 
voor een incidentele  storting in de 
voorziening Onderhoud wegen; (4a) De 
jaarlijkse storting in de reserve 
herwaardering Investeringen 
Maatschappelijk Nut te handhaven op € 
587.900,-; (4b) En daarnaast de extra 
bijdrage van de Aardamseweg á € 
450.000,- te onttrekken aan de voorziening 
Onderhoud wegen en te storten in de 
reserve herwaardering Investeringen 
Maatschappelijk Nut; (4c) En daarnaast de 
voorziening Jonge Zevenhovenseweg op te 
heffen en het bedrag te storten in de 
reserve herwaardering Investeringen 
Maatschappelijk Nut; (5) Een bedrag 
beschikbaar te stellen van € 25.000,- voor 
het actualiseren van de wegenlegger; 
 

Er zijn vooraf technische vragen gesteld door 
SBN en Natuurlijk Nieuwkoop; de antwoorden 
staan in iBabs. 
 
Wethouder Elkhuizen en Cees Tas geven 
antwoord op vragen en opmerkingen over:  

• dorpsraden meegenomen; nee 

• waarom 9 aparte beheerplannen; is 
zo gegroeid 

• Nieuwbouwwijken leveren andere 
verkeerstromen op? 
verkeerstechnisch versus 
onderhoudskosten (dit beheerplan) 

• financiering; zie antwoorden op 
technische vragen 

• rentepercentage; hier ook lagere 
rentekosten net zoals 
afvalstoffenheffing? De wethouder 
geeft daar schriftelijk antwoord op. 

• Langeraarseweg-Zuid: er komt een 
procesvoorstel en daarna een apart 
raadsvoorstel.  

 
Discussiepunten zijn: 

• 9 beheerplannen 
(technisch/financieel) die allemaal te 
maken hebben met de openbare 
ruimte; maak één integraal 
beheerplan voor de leefomgeving van 
de inwoners (met mogelijkheden voor 
participatie). Kijk naar voorbeelden 
andere gemeenten ‘Integraal 
beheerplan openbare ruimte’.  
 
Het idee ontstaat om eventueel een 
motie in te dienen om het te laten 
onderzoeken. 

 
Reactie wethouder: goed kijken wat 
gebundeld kan worden; niet alle 9. 
 
De raad heeft voldoende informatie om een 
besluit te nemen. Het wordt een 
discussiestuk in de volgende 
besluitvormende raadsvergadering op verzoek 
van meerdere fracties. 
 
                                                 (tot 21.20 uur) 

6. Raadsvoorstel Extra gelden voor Veilig 
Thuis 
B&W stelt de raad o.a. voor  kennis te 
nemen van het subsidieverzoek van de 
Regionale Dienst Openbare 
Gezondsheidszorg Hollands Midden 
(RDOG HM) voor de meeruitgaven van 
Veilig Thuis in 2017 ter grootte van € 

Er zijn vooraf technische vragen gesteld door 
Natuurlijk Nieuwkoop; de antwoorden staan in 
iBabs. 
 
Wethouder Pietersen geeft antwoord op 
vragen en opmerkingen over:  

• lokale wijkteams hoe pakken die deze 
groei van meldingen op; punt van 
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48.162 en daarom een begrotingswijziging 
vast te stellen. 
 
 

zorg 

• Veilig thuis versus lokale teams; 
capaciteit en inhoudelijke aanpak 

• lokale taak in preventieve sfeer: wat 
gaan we extra doen;  

• kunnen we wel regievoeren; is de 
wethouder er wel goed bij betrokken; 
Veilig thuis is nieuw. Kwaliteit van 
rapportages gaat vooruit.  

• administratiekosten zijn erg hoog en 
blijven stijgen; eisen komen voort uit 
wetgeving 

• gegevensuitwisseling; verschillende 
interpretaties ‘belang van cliënt staat 
voorop’ versus ‘wat staat er in de wet’ 

• extra ambtelijk overleg helpt dat; 
coördinator CJG neemt deel niet de 
uitvoerende mensen 

• stijging of daling meldingen; leereffect 

• concreetheid van het plan van 
aanpak; inspectie stelt soms de eisen 
naar boven bij 

• borging samenwerking; ‘1 gezin 1 
plan’ beter vorm geven aan de hand 
van goede voorbeelden 

• budgetten de komende jaren; zie ook 
technische vragen. Eerst alleen voor 
2017 en 2018 extra geld. Lange 
termijn nog onzeker. 

 
Discussiepunten zijn: 

• volgen van de ontwikkelingen: raad 
houdt iets meer vinger aan de pols. 
Komende periode structureler 
informeren bij voor- en najaarsnota. 

• is dit raadsvoorstel helder en 
compleet. In 2018 al € 90.000 extra in 
de begroting; niet vermeld. In vervolg 
moeten de financiën klip-en-klaar in 
voorstel staan.  

 
Reactie wethouder: (1) rapportage in de P&C-
cyclus is niet handig; andere vorm zoeken. 
Zegt toe de rapportage van gister door te 
sturen. (2) Het komen naar de raad van de 
mensen uit de praktijk gaat ook van de uren 
af. (3) Voorstel had helderder gekund; wel 
ingewikkelde materie. 
 
De raad heeft voldoende informatie om een 
besluit te nemen. Het wordt een hamerstuk in 
de volgende besluitvormende 
raadsvergadering. 
                                                 (tot 22.12 uur) 
 

7. Raadsvoorstel 3e verordening tot 
wijziging van de Verordening Sociaal 
Domein gemeente Nieuwkoop 
B&W stelt de raad deze verordening vast te 
stellen. 
 

Er zijn vooraf technische vragen gesteld door 
Natuurlijk Nieuwkoop; de antwoorden staan in 
iBabs. 
 
Wethouder Platen geeft antwoord op vragen 
en opmerkingen over:  
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 • minimaal = maximaal aantal 
werkplekken;  

• elk jaar 2 beschutte werkplekken er bij 
tot wanneer; jaarlijkse opgave 

• vooruitkijken naar 2019: ontstaat er 
een wachtlijst? Zie antwoord op 
technische vraag 5 

 
Discussiepunt is: willen we dat het aantal 
beschutte werkplekken in de nieuwe 
verordening wordt beperkt tot wat wettelijk 
verplicht is.  
 
Reactie wethouder: als er geen beschutte 
werkplek is wordt er een alternatief 
aangeboden. Beschutwerk levert loon op en 
werkervaringsplaats levert vergoeding op. 
 
De raad heeft voldoende informatie om een 
besluit te nemen. Het wordt een 
discussiestuk in de volgende 
besluitvormende raadsvergadering op verzoek 
van meerdere fracties. 
 
Fractie Mur overweegt een amendement. 
 
                                                (tot 22.35 uur) 
 

8. Mededelingen uit gemeenschappelijke 
regelingen  
 

Geen gebruik van gemaakt 

  9. Berichten uit B&W  
 

Wethouder Pietersen over gebruik units 
Zevenhoven. Vier units zijn in gebruik 
genomen om (1) te voorkomen dat mensen 
dakloos worden of (2) daklozen die weer een 
woonplek krijgen. Maar altijd mensen met 
binding met Nieuwkoop. Verhuur via de 
Buitenvest met daarbij begeleiding. 
 
                                               (tot 22.45 uur) 

  10. Rondvraag  
 

Geen gebruik van gemaakt. 
 

  11. Actielijsten vorige meningsvormende 
raden vaststellen  

• MR I 28 september 2017 

• MR I en II 26 oktober 2017 

Ongewijzigd vastgesteld. 
 

  12. Sluiting 
 

Om 22.45 uur 

 


